
Studievereniging Crime Does Pay – Vrije Universiteit Amsterdam 

Wissel-ALV 22-09-2021 

Deze ALV vond in verband met de getroffen maatregelen omtrent het coronavirus plaats via ZOOM. 

Opening door Gabriëlla om 17:04 

Opening 

Gabriëlla heet iedereen welkom bij de ALV en ze bespreekt de agenda. 

Aanwezigen 

5 Leden 

4 Bestuursleden van het 54e bestuur der CDP 

4 Bestuursleden van het 55e bestuur der CDP 

 

 
Jaarverslag: 

Gabriëlla geeft aan dat ze even door het jaarverslag heenvliegt, omdat ze deze recent bij de 

vorige Algemene Ledenvergadering ook al heeft besproken. Ze staat wat uitgebreider stil bij de 

activiteiten die dit collegejaar al door het 55e bestuur zijn georganiseerd. Ze bespreekt de 

eerstejaars picknick in de introductieweek. Ze geeft aan dat het hier behoorlijk druk was en dat 

het een groot succes was. Verder staat ze stil bij de lezing van Pax georganiseerd in 

samenwerking met QBD. Ook dit was een groot succes.  

 
Realisatie 

Iris bespreekt de financiën met de aanwezigen, ook hier staat ze niet te uitgebreid bij stil. Ze geeft 

aan dat ze aan het einde van het jaar een verschil van + 1410,11 over heeft gehouden. Ze geeft aan 

dat er voor vragen over de financiën gemaild kan worden.    

 

 
Decharge 

Alle leden van het 55e bestuur stellen zich nog even kort voor. Vervolgens vraagt Gabriëlla of iemand 
tegen stemt. Dit is niet het geval dus het 55e bestuur der Crime Does Pay wordt officieel ingeslagen.  
 
 
Wat er verder ter tafel komt 

Vraag van Iris aan het nieuwe bestuur: Hoe hebben jullie het bestuursjaar tot nu toe ervaren en wat zijn 
jullie plannen voor komend jaar? 
Antwoord Nicky: Het klikt heel goed tussen alle bestuursleden, dus dat is erg fijn. Verder hebben ze al 
een aantal dingen georganiseerd en dit hebben ze allemaal als erg leuk ervaren. Het is natuurlijk wel 
druk, maar dit hadden ze ook wel verwacht. Verder willen ze de samenwerking met de zusjes meer 
oppakken. Ze willen graag meer organiseren met z’n drieën organiseren. Ze gaan waarschijnlijk in 
samenwerking een feest organiseren.  
 
Vraag Barry: Komt er nog een verenigingslied?  
Het nieuwe bestuur geeft aan dat ze hier vanmiddag nog over hebben vergaderd dus dat het wel op de 
planning? 
 
 

 



Vraag Barry: Hoe zit het met de aanmeldingen voor commissies? 

Antwoord Nicky: Redelijk veel aanmeldingen. Het valt wel op dat bepaalde commissies heel populair 
zijn en andere commissies juist helemaal niet populair zijn. Voor bijvoorbeeld de ICD en BOD commissie 
zijn heel weinig aanmeldingen.  
 
Sluiting 
Gabriëlla sluit de vergadering 17:22 
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